

Participatieraad Gemeente Assen
Verslag d.d. woensdag 18 oktober 2017
Zaal 3

Aanwezig	Ria Haan, Willy van de Kolk, Henk Grootjans, Ingrid Wortelboer, Lianne Nesselaar, Geert Hagen, Ritu Sharma, Frank Kok, Carolien Moek
Gasten	Rita Overdiep, Gert Wildeboer
Afwezig (mk)	Pieta Claus, Wim Veen, Mellie Metiarj
Notulist	M. Loppersum

Agendapunt	Omschrijving
1.	<p>Opening en vaststelling agenda</p> <p>Willy opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Geert zal een gedeelte overnemen voor vanavond qua het voorzitterschap.</p> <p>Rita Overdiep en Gert Wildeboer van de gemeente worden ook van harte welkom geheten. Rita en Gert hebben zich tijdens de vergadering kort voorgesteld.</p>
2.	<p><u>Gemeente Assen – cliëntondersteuning, PGB en AVS (Rita Overdiep en Gert Wildeboer)</u></p> <p>Aangegeven wordt dat de insteek voor vanavond informatief is. Op 16 november 2017 wordt advies gevraagd over de verordening WMO, de wijzigingen hierin en de eigen bijdrage voor de WMO.</p> <p><i>Armoedebeleid</i></p> <p>In mei jl. is aan de gemeente het armoede en schuldbeleid aangeboden. Voor de doelgroep tot 120% van de bijstandsnorm zijn er veel regelingen. De gemeente krijgt veel signalen binnen dat bewoners door stapeling van effecten juist in de armoede raken. Het regeerakkoord kan nu ook effect hebben op de regeling. Eind november komt Gert hierop terug.</p> <p>Meedoenpremies jongeren → voor jongeren die in gezinnen met weinig inkomen opgroeien en 18 jaar worden geldt geen vangnetregeling. Er is nu een regeling ontworpen voor jongeren in de leeftijd van 18 tot 23 jaar, ook dit komt begin november bij het college en dit leidt dan waarschijnlijk tot een adviesaanvraag.</p> <p>Gemeentepolis → de collectieve zorgverzekering is voor bewoners met een laag inkomen. Zilveren Kruis Achmea heeft het contract opgezegd, dit is nu wel met 1 jaar verlengd, echter onder andere condities. Er moet nog goed gekeken worden naar de polisvoorwaarden. Ook hier wordt over nagedacht hoe het jaar 2018 wordt gebruikt om vanaf 2019 goede polissen te krijgen. We willen niet alleen kijken naar de zorgkosten maar ook naar preventieprogramma's.</p> <p><i>Cliëntondersteuning</i></p> <p>Hiervan is in december vorig jaar een advies ontvangen. De gemeente Assen weet niet goed wat dit inhoudt. Er zijn veel vragen op breed terrein en er wordt gezien dat bepaalde doelgroepen niet goed bediend worden. Assen denkt dat marktwerking hier nu nog niet handig is. Andere uitvoeringsorganisaties geven ook meer inzicht in de cliënten. De opdracht richting MEE Drenthe is om de doelgroep te verbreden. De toegankelijkheid en vindbaarheid is de grote oplossing voor het probleem. Indien hierin wordt geïnvesteerd, dan moet er geïnvesteerd worden in het KCC (Klant Contact Center). Indien je daar de vraag duidelijk hebt dan kan het KCC dit doorverwijzen naar Vaart Welzijn, maar in specifieke gevallen naar MEE Drenthe. Assen is bezig met het inrichten van een goede KCC. Daarna komt er een specifieke opdracht voor MEE Drenthe en Vaart Welzijn.</p>

	<p>PGB</p> <p>In januari 2017 is overgegaan op het resultaatgericht inkoopmodel voor WMO. Bij de PGB ging dit niet eenvoudig. Bij PGB wordt op dit moment weer op uren geïndiceerd. Wel wil de gemeente Assen er naar toe om resultaatgericht in te kopen, maar hiervoor moeten een aantal stappen gezet worden zoals duidelijkheid over de kostprijsberekening. Ook wil Assen de PGB aanbieders en gebruikers beter meenemen in de communicatie en de Toegang beter uitrusten.</p> <p>AVS (Algemene voorziening schoonmaak)</p> <p>In Assen is medio 2015 een algemene voorziening ingericht, voorheen was dit een maatwerkvoorziening. Een algemene voorziening is laagdrempelig waarbij mensen zelf naar aanbieders kunnen gaan. Door een lichte toets wordt dit beoordeeld en dan kan hij/zij hier gebruik van maken. Bewoners met een laag inkomen krijgen de voorziening gratis, andere bewoners krijgen 10 euro korting. Hier zijn veel vragen en rechtszaken over geweest. De kernvraag was vaak of de voorziening financieel laagdrempelig genoeg was. Voor mensen die net boven de grens van 120% zitten was het niet laagdrempelig genoeg. Een voorziening moet wel betaalbaar zijn. Er is geen duidelijk antwoord gekregen. Assen heeft wel gemeend om hiervoor een extern advies in te laten winnen. Twee experts zijn hiervoor gevraagd en er is ook in gesprek gegaan met het ministerie. Assen heeft een zienswijze ingediend, hiervoor is het advies van de experts gebruikt. In het regeerakkoord wordt gesteld dat de eigen bijdrage voor maatwerkvoorzieningen op maximaal € 17,50 per maand wordt gesteld vanaf 2019. Door deze ontwikkelingen wordt het een heel ander plaatje. Er moet nu nader bepaald worden wat de voorziening betekent voor de korte en langere termijn. Ook wordt aangegeven dat het beeld dat de WMO genoeg geld heeft niet juist is.</p> <p>Rita en Gert geven aan dat indien er vragen zijn dat ze dan zeker bereid zijn om nog een keer langs te komen.</p> <p>Rita en Gert worden bedankt voor hun inbreng tijdens de vergadering.</p>
3.	<p>Mededelingen</p> <ul style="list-style-type: none"> • Geert en Willy hebben samen gesproken over de rolverdeling voor deze vergadering qua voorzitterschap. Speerpunt van Geert als doelstelling is om te streven naar een raad die homogeen is en waarvan uit alle kanten geluiden komen. Als tweede speerpunt wordt aangegeven dat de bezoeken serieus moeten zijn en dat dit ons als raad ook informatie oplevert. Het derde punt wat belangrijks is, is of de gemeente ondersteuning kan bieden in de vorm van een soort website waar Ria de zaken op kan plaatsen en alleen maar meer hoeft te bewaken in plaats van veel mail en app te moeten sturen. Het is dan ieders verantwoording om dit bij te houden. Dit punt zal besproken worden met de gemeente en hierop wordt terug gekomen. • Afmeldingen voor vanavond ontvangen van Pieta, Wim en Mellie. Wim heeft zich ook afgemeld voor de vergadering van 15 november a.s. Het is lastig om deze datum aan te passen uiteraard kan de informatie door Wim wel van te voren aangeleverd worden. • 16 november a.s. is er een overleg gepland van half acht tot half negen inzake de verordening en beleid van de eigen bijdrage van de WMO. Ze wil hier dan meer informatie geven aan de RCPA en de Participatieraad samen. Willy, Carolien en Ritu gaan hiernaar toe. Ria vraagt dit nog na bij Pieta, Mellie en Wim. • Het boeket bloemen is opgestuurd naar Linda als bedankje voor haar inzet

	<p>voor de participatieraad.</p> <ul style="list-style-type: none"> • 19 oktober a.s. is de bijeenkomst van de WMO-raden. Geert en Willy gaan hier naar toe. • Werkbezoek vluchtelingenwerk → Ria gaat doorgeven hoeveel personen hiernaar toe gaan. • Nicky Pasché heeft een mail gestuurd inzake de omgevingsvisie. Er zal eerst duidelijkheid moeten komen wat de bedoeling is van deze uitnodiging. Ria gaat hiernaar informeren. • Herwin Bruins heeft een uitnodiging gestuurd voor een gesprek (zie mail van Ria). Willy wil hier eventueel heen gaan.
4.	<p><u>Notulen september 2017</u></p> <p>Het verslag van de vergadering van 20 september 2017 wordt zonder wijzigingen vastgesteld.</p> <p><i>Naar aanleiding van:</i></p> <p>Monitor → Henk geeft aan dat een monitor is om te volgen en niet om te informeren en Henk vraagt zich af waarom dit dan een monitor heet. Het is eerder een voortgangsrapportage.</p> <p>Afspraak Buurtteam Oost → deze is komen te vervallen.</p>
5.	<p><u>Signalen uit het veld</u></p> <p>Ria is bij de gemeenteraad geweest voor de eigen bijdrage in de zorg. Dit was basale informatie wat iedereen wist. Dit was zeer laagdrempelig en het was puur informatief.</p> <p>Willy is bij een aantal overleggen geweest, o.a. ook over het toegangsportaal. Vaart Welzijn, Actium en diverse andere partijen waren hierbij aanwezig. Het ging over de communicatie naar bewoner en professionals onder elkaar. De opdracht bij Vaart Welzijn ligt er om een sociale kaart te maken. Het is nu breder getrokken. Het is gekoppeld aan gezond in de stad. Willy is benieuwd hoe dit proces gaat verlopen. Ook heeft Willy gesproken met iemand die met ons wil praten over gezond oud worden in Assen. Het voorstel is om dit als afvaardiging te doen. Ingrid geeft aan dat het belangrijk is om de partijen te verbinden. De uitnodiging komt nog.</p> <p>Lianne heeft op 29 september een bijpraatafspraak gehad voor jeugd. Hier wordt nog een verslag van gemaakt door de RCPA.</p> <p>12 oktober is de eerste trainingsdag geweest over werken met netwerken. Nu zijn er 3 tools gekregen hoe je ze kunt gebruiken en inzetten.</p> <p>Henk is in Emmen geweest bij een Armoedecongres. Hiervoor was veel belangstelling. Willy merkt op dat in Veendam en Oude Pekela veel wordt gewerkt met ervaringsdeskundigen.</p>
6.	<p><u>Actielijst september 2017</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Werkbezoek Komaarin → indien dit weer actief is dan kan dit toegevoegd worden op de actielijst. • Draaiboek → Ria stelt voor om alle documenten nu te verzamelen en dit eerst op die manier te gebruiken. • Jaarcongres 28 november → hier gaat niemand naar toe.

7.	<p><u>Voortgang Participatieraad</u></p> <p>7.1 Voorzitter We zitten nu in een overdrachtsperiode. Een aantal dingen worden nu samen opgepakt. In de commissie algemene zaken wordt nog besloten of er een vice-voorzitter komt of niet.</p> <p>7.2 Sollicitatie Afgelopen maandag is er een gesprek geweest met Stefan Dijkema (sollicitant). A.s. maandag willen we bij de gemeente terugkomen op een overschrijding van 12 leden. Het is jammer om een goede kandidaat te laten gaan. Lianne geeft aan op termijn te willen stoppen en ook Pieta heeft dit aangegeven, dus is het voorstel om hem wel de kans te geven om bij de participatieraad te komen. Het is fijn dat iemand alvast wel mee kan lopen.</p> <p>7.3 Commissie Communicatie instellen Dit is naar aanleiding van de vorige vergadering. Communicatie is erg belangrijk. Lianne geeft aan dat hier wel tijd voor gemaakt moet worden. Eerst moeten onze eigen werkgroepen op orde komen en dan kan er gesproken worden over de communicatie.</p> <p>7.4 Bijeenkomst Hergen Datema 29 november a.s. is dit in principe gepland. Willy gaat deze datum vastleggen. Henk wil graag de inhoud van deze avond hebben. Het gaat met name hoe we vorm willen geven aan de participatieraad in de toekomst. De bedoeling is om open in te steken en dat Hergen Datema dit gaat coachen en begeleiden en dat hij hier een programma rondom gaat maken. Willy gaat vragen of Hergen Datema een soort van agenda kan maken.</p>									
8.	<p><u>Raadsmonitor Sociaal Domein – vragen Sander Spijker</u> Er is geen behoefte om deze vragen te beantwoorden, Willy en Geert gaan Sander hierover informeren.</p>									
9.	<p><u>Kadernota Sociaal Beleid 2018-2022 – Advies</u> Uiterlijk 27 oktober a.s. moet het advies ingediend worden. De RCPA heeft een advies klaar en wil dit graag samen met de Participatieraad uitbrengen. Ria heeft de opmerkingen in een conceptadvies gemaakt en zal dit gaan mailen naar iedereen. Het verzoek is dan of iedereen uiterlijk a.s. maandag kan reageren. Willy, Ria en Geert maken dan het uiteindelijke advies.</p> <p>Het voorstel is ook dat belangrijke zaken vooraan op de agenda komen zodat er voldoende tijd voor is. Het maandelijks werkoverleg wordt ook gemist. Misschien moet de keuze gemaakt worden om minder werkbezoeken te doen.</p>									
10.	<p><u>Ingekomen en uitgegane stukken (ter info)</u></p> <table border="1" data-bbox="363 1765 1394 2069"> <tr> <td data-bbox="363 1765 443 1839">A01</td> <td data-bbox="443 1765 1177 1839">Zorg+welzijn congres – Het wijkteam onder de loep (8 november Ede € 229,00)</td> <td data-bbox="1177 1765 1394 1839">Is dat iets voor de PR?</td> </tr> <tr> <td data-bbox="363 1839 443 2069">A02</td> <td data-bbox="443 1839 1177 2069">AVI bijeenkomsten najaar 2017 31 oktober – thema wonen → niemand gaat hiernaar toe. 16 november – inspiratiecongres Transformatie in de Praktijk → hier gaan Willy en Ria eventueel naar toe. 30 november – conferentie nieuwe democratie → Ria gaat hiernaar toe</td> <td data-bbox="1177 1839 1394 2069"></td> </tr> <tr> <td data-bbox="363 2069 443 2085"></td> <td data-bbox="443 2069 1177 2085"></td> <td data-bbox="1177 2069 1394 2085"></td> </tr> </table>	A01	Zorg+welzijn congres – Het wijkteam onder de loep (8 november Ede € 229,00)	Is dat iets voor de PR?	A02	AVI bijeenkomsten najaar 2017 31 oktober – thema wonen → niemand gaat hiernaar toe. 16 november – inspiratiecongres Transformatie in de Praktijk → hier gaan Willy en Ria eventueel naar toe. 30 november – conferentie nieuwe democratie → Ria gaat hiernaar toe				
A01	Zorg+welzijn congres – Het wijkteam onder de loep (8 november Ede € 229,00)	Is dat iets voor de PR?								
A02	AVI bijeenkomsten najaar 2017 31 oktober – thema wonen → niemand gaat hiernaar toe. 16 november – inspiratiecongres Transformatie in de Praktijk → hier gaan Willy en Ria eventueel naar toe. 30 november – conferentie nieuwe democratie → Ria gaat hiernaar toe									

	B01	Koepel adviesraden – stukken ALV	Mellie
	B02	Uitnodiging Werkplaats Ketenaanpak Jeugd	Commissie Jeugd
	C01	Koepel Adviesraden – Nieuwsbrief september	Ter info
	C02	VN verdrag – presentatie en verslagen	Ter info
	C03	VG Belangenplatform – Nieuwsbrief	Ter info
11.	<p><u>Rondvraag</u> Henk gaat op 13 november naar de bijeenkomst ‘Mijn schuld jou schuld’ in Groningen.</p> <p>Lianne geeft aan te willen stoppen en wil graag weten wanneer dit handig is. Geert geeft aan dat het fijn is dat ze nog even blijft om de nieuwe mensen in te werken.</p> <p>Willy geeft aan dat Corrie Overbeeke van de participatieraad zich weer wat beter voelt en weer een aantal taken gaat oppakken.</p>		
12.	<p><u>Sluiting</u> Geert sluit vervolgens de vergadering om kwart voor tien en wenst iedereen wel thuis.</p>		